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Aanwezig: De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins, Kees Sprado en Leon Keurntjes 
De dames: Mw. Lena Elvers 
De heren: Wim Boei,  Arie Boot, René Boot, Richard Boot,  Kees Elvers, Ton Groen,  
Jan Groen,  Dirk Groenenberg, Cor den Hartog, Anthonie Huigen, Jasper Kogel,  
Joop van Kuilenburg, Piet Landegge, Peter van der Linden, Kerst Sjouke, Wim van Tol,  
Wout van der Velde en Joop Woelke 
Afwezig (m.k.):  Arjan Bogerd, Loes Groenenberg, Ton van Kooten, Luuk Schalk,  
John Quick en Jannie Woelke.  
Aanvang: 19.58 uur 
Sluiting:   21.35 uur 

 
1. Opening en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen van harte welkom.  
Deze vergadering kon doorgang vinden onder voorwaarde dat we ons strikt aan een aantal 
regels zouden houden. (1,5 meter regel, bar gesloten en direct na de vergadering de zaal 
verlaten). Kees Kool verzocht de leden ook op de haven de regels in acht te nemen en 
mensen erop aan te spreken als dit niet gebeurt. 
Dit jaar zijn,  zover ons bekend, ons 6 leden ontvallen sinds de laatste ledenvergadering. 
Het betreft: 
 
 Ben van der Linden 
Jans Steenbeek 
Gert-Jan den Besten 
Rob van Meurs 
Mike Abbel 
J.A. van Raamsdaonk 
 
 
Zij worden staande met een moment van stilte herdacht. 
 
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld.  
 
2. Mededelingen 

• Het ledenaantal groeit nog steeds, zij het in een minder snel tempo dan in 2020. Op 
dit moment bedraagt het aantal leden 1.580. 

• Er moeten op dit moment nog 27 leden hun achterstallige contributie betalen. Dit is in 
vergelijking met voorgaande jaren een absoluut laagte record. 

• Afgelopen november zijn er door de Federatie 150 schubkarpers uitgezet in de Linge. 

• Eveneens in november heeft De Snoek samen met de Gemeente VHL 100 
graskarpers uitgezet in het water langs de Eksterlaan. 

• In het afgelopen jaar is de haven uitgebaggerd. Eveneens is over een lengte van 80 
meter de beschoeiing vervangen. 

• Als gevolg van het plaatsen van de nieuwe beschoeiing is er door vrijwilligers ruim 15 
kubieke meter grond verplaatst. Op onze oproep reageerde 20 vrijwilligers en werd 
deze klus binnen een uur geklaard. 

• Aan de steile dijk zijn door de Federatie twee nieuwe trappen geplaatst. Zij willen wat 
vaker gebruik maken van het viswater aldaar. Zij hebben ook de vergunningen 
geregeld en het werk laten uitvoeren. 

• Nu het einde van de corona pandemie in zicht is worden de viswedstrijden weer 
opgepakt. De jeugd is vorige maand al begonnen. Deze week is er ook een 
damesviswedstrijd en start ook de recreantencompetitie. 

• Dit jaar zijn er  26 jubilarissen die op 6 oktober zullen worden gehuldigd. 
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• Dit jaar bestaat De Snoek  90 jaar. Het is nog niet bekend hoe we dit gaan vieren. 
Wel is er op 25 oktober een receptie gepland. 

• Dit jaar hopen we weer te gaan starten met de 7 visverenigingen uit onze gemeente. 
In de voorbereiding zijn alle politieke partijen benaderd i.v.m. de verkiezingen in 
maart 202, en zijn een aantal standpunten voorgelegd. Aan de hand van de reacties 
zal in het clubblad van december een overzicht gepubliceerd worden. 

• Vanaf komende week starten weer de vislessen. De scholen zijn nog wat 
terughoudend door de gevolgen van de pandemie. Of er vislessen op het eiland 
gaan worden gehouden is nog niet bekend. Dit hangt af van de deelnemende 
scholen. 

• Er zal gaan worden gevist met mensen uit de zorginstellingen. Hierover is overleg 
gaande met de stichting “Samen Doen”. Vrijwilligers worden hiervoor gezocht. 

• Door het overlijden van Jaap Kolijn is een vacaturen binnen de archiefcommissie. 
Arjan Bogerd heeft zich aangeboden om deze vacaturen te gaan opvullen. Het  
bestuur is hier blij mee. 

 
3. Vaststellen verslag van de Algemene Ledenvergadering van 13 oktober 2020 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld onder dankzegging aan de secretaris. 
 
4. Ingekomen stukken  
Behoudens berichten van verhindering (zie boven) zijn er geen ingekomen stukken. 
 
5. Bestuursverkiezing 

• Aftredend als secretaris is Jan Bruins. Hij heeft besloten zich niet herkiesbaar te 
stellen mede omdat er een andere kandidaat is gevonden voor deze functie. 

• Aftredend bestuurslid is tevens Cees Sprado. Hij is herkiesbaar voor drie jaar. De 
vergadering stemt hier unaniem mee in. 

• Het bestuur is blij om een nieuw bestuurslid voor te stellen n.l. Luuk Schalk. Ook 
stemt de vergadering unaniem mee in. Tevens vraagt het bestuur de 
ledenvergadering akkoord te gaan om Luuk Schalk direct als secretaris te benoemen 
als opvolger van Jan Bruins. Ook hier wordt mee akkoord gegaan. Zij benoeming 
geldt voor drie jaar. Tevens zal Luuk het bijhouden van de website van Jan Bruins 
gaan overnemen.  

 
6. Jaarverslag 2020 
Het jaarverslag van de commissieactiviteiten wordt door de ledenvergadering ter 
kennisneming aangenomen en goedgekeurd. 
Bij het verslag van de jeugdcommissie moet Jelle Zwijnenburg nog als commissielid worden 
toegevoegd. 
 
Het financieel jaarverslag 2020 wordt door penningmeester Jan Bruins toegelicht. 
Het is een bijzonder jaar geweest door de pandemie. De wegvallende omzetten bij 
clubgebouw en haven werden deels gecompenseerd door de daling van een aantal kosten 
en een bijdrage vanuit de overheid. Ook voor het jaar 2021 hopen we nog op een 
ondersteuning van overheidswege. Hierdoor zijn we er toch in geslaagd een overschot op de 
exploitatierekening te realiseren van ruim € 6.500. 
De balans en exploitatierekening worden door Jan Bruins toegelicht.  
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7. Verslag kascommissie 2020 
De kascommissie heeft een goedkeurende verklaring afgelegd. Voorzitter Anthonie Huigen 
was zeer positief over opzet en inrichting van de administratie en de duidelijke verbanden die 
zichtbaar waren. Tevens gaf hij de penningmeester een compliment voor zijn inzet voor het 
verkrijgen van de overheidssteun. Hij was, met zijn mede commissielid Arjan Bogerd, van 
mening dat De Snoek blij mag zijn met de wijze waarop het penningmeesterschap wordt 
uitgevoerd en gaf de vergadering het advies om Jan Bruins te dechargeren voor het 
gevoerde financiële  beleid over 2020. 
De vergadering stemde hiermee volmondig in. 
 
8. Benoeming kascommissie 2021 
Het voorstel is om voor  2021 de kascommissie te benoemen conform onderstaand 
overzicht: 
Arjan Bogerd, voorzitter 
Kerst Sjouken, lid 
Ton van Kooten, reserve lid 
De vergadering gaat met dit voorstel akkoord. 
 
9. Hypotheek clubgebouw 
Penningmeester Jan Bruins licht de vergadering in over de wijzigingen die hebben 
plaatsgevonden met betrekking tot de op het clubgebouw rustende hypotheek van 
ca. € 43.000. 
De huidige hypotheek is door de kredietverstrekker per 1-5-2021 beëindigd vanwege het 
verstrijken van de looptijd van 30 jaar. Door miscommunicatie binnen de bank had dit al in 
2020 moeten gebeuren zoals indertijd al door de penningmeester bij de bank was 
aangegeven. 
Na onderhandelingen is er nu een nieuwe zakelijke lening afgesloten voor 10 jaar. 
Binnen deze 10 jaar zal het nu nog resterende openstaande bedrag worden afgelost en 
betalen we over het lopende krediet 2,8% rente die voor 10 jaar is vastgezet. 
Zodoende is precies bekend wat we in de komende 10 jaar per jaar verschuldigd zijn. 
Vanuit de reserve zal jaarlijks € 2.000,= worden vrijgemaakt zodat het uiteindelijke bedrag 
wat ten laste van de exploitatie komt € 2.300,- op jaarbasis bedraagt. 
Dit bedrag kan uit de reguliere exploitatie worden betaald zonder dat er in 2022 een 
contributieverhoging noodzakelijk is. 
 
10.  Ontwikkelingen rond haven en Veerwiel 
Er zal dit jaar nogmaals worden geprobeerd om iets aan de vlonders in het Veerwiel te doen. 
Door de aangescherpte milieumaatregelen wordt het een moeilijke zaak maar het bestuur zal 
nog een poging wagen. Het gaat om de vervanging van twee vlonders. 
Op de haven zal met de Technische Commissie overlegd worden wat er aan achterstallig 
onderhoud is en een plan hiervoor opstellen. 
 
11. Ontwikkelingen clubgebouw 
Kees Kool geeft een uitgebreid overzicht van de gebeurtenissen over het overleg gedurende 
de periode 2019 t/m heden. 
We zijn ver gekomen en de mogelijkheid tot vestiging van een nieuw clubgebouw op het 
Eiland is positief. 
Groot knelpunt is en blijft de openstelling van het Eiland zoals de gemeente VHL wil. 
Daarnaast wil de gemeente graag dat wij met de rederij overleggen over de stalling van drie 
tot vier sloepen voor de verhuur. Op dit moment is dit de enige bron van inkomsten van de 
rederij die door de gemeente als zeer belangrijk wordt beschouwd voor het toerisme. 
De Snoek heeft hier ondertussen al afspraken over gemaakt en dit punt blijft buiten de 
contractonderhandelingen. 
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Op dit moment wordt de mogelijkheid onderzocht om het oostelijk deel van het eiland, wat 
eigendom is van De Snoek, te ruilen met een deel van de grond waarop het huidige gebouw 
staat zodat we dan een nieuw clubgebouw op eigen grond hebben. Het oostelijke deel wordt 
dan afgesloten met een hek en komt volledig te beschikking van de gemeente en kan dan 
worden opengesteld. 
In principe gaat de gemeente hiermee akkoord maar dan willen zij de openingstijden van dit 
deel van het eiland vaststellen op 7 dagen in de week gedurende 24 uur per dag. 
Hiermee kan de vergadering, en ook het bestuur, niet akkoord gaan omdat dan met een aan 
zekerheid grenzende waarschijnlijkheid een hangplek voor de jeugd zal ontstaan met alle 
gevolgen van dien ( kijk naar de gevolgen bij de Natuurtuin, LRC).  
Omdat ook de rederij sloepen wil neerleggen wordt vanuit de vergadering het voorstel 
gedaan om met de gemeente te overleggen over een openstelling van dat deel gedurende 
de tijd dat de sloepen worden verhuurd door de rederij.  
Dit betekent vanaf 08.00 uur tot ca. 20.00 uur. De rederij kan dan op het gemeente deel 
sloepen neerleggen, passagiers laten instappen, de boel in de gaten houden en het hek 
openen en sluiten. 
Het bestuur zal deze optie met de gemeente gaan bespreken. 
Verdere ontwikkelingen komen in de najaarsledenvergadering weer aan de orde. 
 
12.  Extra agenda punt 
Bij de bezorgers nemen twee mensen afscheid die jarenlang het clubblad hebben bezorgd 
bij de leden. Het betreft Ton Groen en Wout van der Velde. Zij worden door de voorzitter 
voor hun jarenlange inzet bedankt en in het zonnetje gezet. Zij ontvangen een fraaie bos 
bloemen met een geschenkbon 
Jan Bruins heeft vele jaren, naast zijn functie als penningmeester, ook de functie van 
secretaris waargenomen. Nu hij uit deze functie terug treedt, wordt hij door het bestuur 
bedankt voor zijn extra inspanningen en verrast met een fraaie bos bloemen. Uit handen van 
de voorzitter ontvangt hij een diner bon. 
 
13.  Rondvraag 
Er wordt door twee aanwezigen van de rondvraag gebruik gemaakt: 
Dirk Groenenberg: 
Mag er nog hout worden gestookt op de haven? 
Antwoord: Het bestuur heeft geen overwegende bezwaren maar verbindt hieraan de 
voorwaarde dat dit niet in de omgeving van de bezittingen van derden gebeurt. 
Er mag geen schade optreden. 
Kees Elvers: 
Is het niet helemaal eens met het feit dat De Snoek van de rederij dit jaar geen huur voor 
stalling van de sloepen vraagt. 
Antwoord: 
Het bestuur heeft gemeend om dit voor dit jaar niet te doen. Enerzijds als blijk van mee 
werking om een probleem op te lossen, anderzijds ook een stukje goodwill naar de 
gemeente toe. 
 
13. Sluiting  
Op 21.35 uur sluit Kees Kool onder dankzegging van aller inbreng de vergadering.  
 
 


